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Komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun 

 

 

Zápis č. 6/2016 

ze zasedání komise pro prevenci kriminality, konaného dne 11. 10. 2016 

od 17 hodin ve velké zasedací místnosti, Husovo nám. 68, Beroun 

 

Přítomni 

Místopředseda komise: Mgr. Jiří Sixta 

Členové komise: Mgr. Vladimír Hrotík, Mgr. Olga Chocová, Bc. Radka Redzinová  

npor. Bc. Lucie Švestková 

Host: Mgr. Ildikó Fraňová, právní úsek kanceláře tajemníka MěÚ, Alexandr Scherber,  

MP Beroun  

Tajemnice: Mgr. Iva Ludvíková 

Omluveni: Ivan Havránek, Mgr. Ondřej Sklenář 

Neomluveni: Richard Černý, Mgr. Markéta Jansová 

Omluvený host: Mgr. Ivan Kůs 

 

Zapisovatel: Mgr. Iva Ludvíková 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Olga Chocová 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola plnění usnesení komise 

3. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 

4. Informace o přípravě vyhlášek k veřejnému pořádku a k omezení hazardu 

5. Plnění programu prevence, novinky a aktuální situace  

6. Příprava programu prevence kriminality na rok 2017 

7. Různé  

 

Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

 

Jednání komise zahájil a dále řídil místopředseda Jiří Sixta, zapisovatelkou určil Ivu Ludvíkovou 

a ověřovatelkou zápisu Olgu Chocovou. Navrhl program jednání, který byl schválen ve shora 

uvedeném znění, včetně přítomnosti hostů. Tajemnice komise omluvila starostu města Ivana 

Kůse. 

 

Usnesení: Komise pro prevenci kriminality schvaluje program jednání. 

Hlasování:    5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 

 

Kontrolu plnění usnesení komise provedl místopředseda komise, který konstatoval, že trvá 

usnesení k bodu 4 ze dne 6. 9. 2016 – podpis trojstranné smlouvy na sportovní stipendia, 

smlouva byla dnes předložena k podpisu panu starostovi.  

K bodu 6 ze dne 6. 9. 2016 – bližší informace k plnění budou součástí bodu 5 dnešního jednání. 

Ostatní usnesení jsou splněná. 

 

Komise pro prevenci kriminality vzala informaci o plnění usnesení komise na vědomí. 
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K bodu 3 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 

 

Místopředseda komise informoval o přijatých usneseních ZM a RM, týkajících se působnosti 

komise: 

Z jednání Rady města Beroun dne 14. 9. 2016: 

- usnesení 462/2016 zápis č. 5/2016 komise pro prevenci kriminality ze dne 6. 9. 2016 

- usnesení 463/2016 1) schválení přidělení sportovního stipendia 

- usnesení 463/2016 2) souhlas s uzavřením smlouvy na sportovní stipendia 

- usnesení 464/2016 schválení obecně závazných zásad, vzorové žádosti a smlouvy na zájmové       

  volnočasové aktivity pro děti z nízkopříjmových rodin ve městě Beroun 

 

Komise pro prevenci kriminality vzala informace na vědomí. 

 

K bodu 4  - Informace o přípravě vyhlášek k veřejnému pořádku a k omezení hazardu 

 

Komise pro prevenci kriminality na jednání 7. 6. 2016 navrhla Radě města Beroun, aby při 

přípravě nové vyhlášky o regulaci hazardu v návaznosti na nový zákon o hazardních hrách 

zvážila možnost úplného zákazu výherních automatů ve městě.  

O přípravě vyhlášky k omezení hazardu a související vyhlášky k veřejnému pořádku přišla členy 

komise informovat Mgr. Ildikó Fraňová, právnička z úseku kanceláře tajemníka MěÚ Beroun. 

Návrh vyhlášky na základě aktuální situace ve městě nepočítá s úplným zákazem výherních 

automatů, její součástí by měla být další opatření, navazující na nový zákon. Už na základě 

tohoto zákona s velkou pravděpodobností dojde k zániku některých heren, vyhláška jejich 

provozování ještě více omezí. Členové komise diskutovali nad jednotlivými opatřeními obou 

návrhů a souhlasí s nimi. 

 

Usnesení: V případě, že v nové vyhlášce města Beroun nedojde k úplnému zákazu výherních 

automatů na území města, Komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun souhlasí 

s připravenými opatřeními, předloženými Mgr. Fraňovou, která jsou součástí navrhované 

vyhlášky k omezení hazardu a vyhlášky k veřejnému pořádku. 

 

Hlasování:  5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 5 - Plnění programu prevence, novinky a aktuální situace  
Paní Chocová a Ludvíková upřesnily aktivity v projektu „Společně proti domácímu násilí“. Kurz 

sebeobrany začíná příští týden. Tři autory vybraných prací ocení 8. 11. na Gymnáziu Joachima 

Barranda starosta města Ivan Kůs, následovat bude workshop ve spolupráci s proFem o.p.s. 

Tajemnice komise seznámila členy s předáním nových zásad Volnočasových stipendií dalším 

komisím města (pro sport a sportovní dotace, pro výchovu a vzdělávání, pro kulturu a kulturní 

dotace).  

Tajemnice informovala o workshopech na téma „Bezpečné město“, prvního z nich se zúčastnila 

společně se starostou města Ivanem Kůsem. 

Lucie Švestková a Vladimír Hrotík shrnuli situaci a vývoj v oblasti kriminality.  

 

Komise pro prevenci kriminality vzala informace na vědomí. 

 

K bodu 6 - Příprava programu prevence kriminality na rok 2017 
 

Členové komise diskutovali nad projekty z programu prevence kriminality na příští rok – těmi, 

které by měly navazovat na letošní, i nad novými, včetně finančního zajištění. Zpracovaným 

programem by se měla komise zabývat na prosincovém jednání.  

 

Komise pro prevenci kriminality vzala informace na vědomí. 
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K bodu 7 - Různé 

 

Bez příspěvků 

 

Komise pro prevenci kriminality vzala informace na vědomí. 

 

 

Po vyčerpání programu komise místopředseda ukončil jednání v 18.45 hodin. 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Iva Ludvíková 

 

 

Ověřila: Mgr. Olga Chocová 

 

 

Místopředseda komise: Mgr. Jiří Sixta 

 

 

 


